

Title (en)

WATERCRAFT TOWING AND FLOATATION DECK APPARATUS.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM SCHWIMMEND TRAGEN UND ZUM SCHLEPPEN EINES WASSERFAHRZEUGES.

Title (fr)

PONT DE FLOTTAISON ET DE REMORQUAGE D'UNE EMBARCATION.

Publication

EP 0128896 A1 19841227 (EN)

Application

EP 83900466 A 19821220

Priority

US 8201774 W 19821220

Abstract (en)

[origin: WO8402504A1] A combined watercraft towing and floatation deck having a frame (10) encompassing a jet-type watercraft (16). A pair of wheels (34) are retractably affixed to the frame with an extension yoke (29) provided at the forward end forming a trailer for over-the-road towing. A pair of pontoons (40) are extendably attached to the sides of the frame (10), the combination being propelled by the watercraft in boat fashion. A resilient deck (48) is fixed on one pontoon (40) with the capabilities of attachment (49) on the other pontoon (40) when expanded after the watercraft is removed from its moorings forming a floatation platform.

Abstract (fr)

Un pont combiné de flottaison et de remorquage d'une embarcation possède une structure (10) renfermant l'embarcation du type à jet (16). Une paire de roues (34) sont fixées de manière escamotable à la structure avec un attelage (29) prévu à l'extrémité antérieure et formant une remorque pour le remorquage par la route. Une paire de flotteurs (40) sont fixés de manière extensible aux côtés de la structure (10), la combinaison étant propulsée par l'embarcation à la manière d'un bateau. Un pont résilient (48) est fixé sur un flotteur (40) avec des possibilités de fixation (49) sur l'autre flotteur (40), lorsqu'il est étendu, après avoir libéré l'embarcation de ses amarrages, pour former une plate-forme de flottaison.

IPC 1-7

B63C 13/00

IPC 8 full level

B60F 3/00 (2006.01); **B63B 35/40** (2006.01); **B63C 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B60F 3/0092 (2013.01); **B63B 35/40** (2013.01); **B63C 13/00** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB LI SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8402504 A1 19840705; AU 1154583 A 19840717; EP 0128896 A1 19841227

DOCDB simple family (application)

US 8201774 W 19821220; AU 1154583 A 19821220; EP 83900466 A 19821220